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В статье рассматриваются современные актуальные проблемы музыкального воспитания и раз-
вития детей дошкольного возраста. Особое внимание уделено особенностям взаимодействия
дошкольного образовательного учреждения и семьи по названной проблеме. Даны методиче-
ские рекомендации по организации разнообразных форм работы с семьей с целью повышения
уровня музыкально-педагогической культуры родителей, развития у них понимания, готовности
и умения осуществлять этот вид воспитания с учетом возможностей и интересов ребенка.

The article discusses the current issues of musical education and development of preschool children.
The reader is introduced to the specific problems of correlation between preschool education and fami-
lies. The article also provides some methodological suggestions regarding various forms of interaction
with families in order to increase their level of musical and pedagogical culture. That helps parents to
develop centain skills to carry out this kind of education by considering children’s abilities and interests.


